
Lidköping

Protokoll vid styrelsemöte torsdag 2 juni 2022

Närvarande:
Lennart Isaksson
Lisbeth Jansson
Reinhold Svensson
Thomas Karlsson
Inger Ullmarker
Kerstin Friberg
Tore Larsson
Svante Johnsson
Christina Ulfström - adjungerad

1. Mötets öppnande

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkännes.

3. Föregående protokoll
Styrelsen går igenom och godkänner föregående protokoll.

4.   Ekonomi
Lennart går igenom resultatrapporten.

-ekonomiskt läge i förhållande till budget
29 medlemmar som inte betalt och går ur föreningen. Aktuellt antal medlemmar
1027 st.
Lennart har gått igenom nyckelförteckning. Behov finns att gå igenom detta
eftersom mycket är inaktuellt idag bl.a. är en del avlidna. Svante kommer att gå
igenom listan. Tore kommer att ta över ansvaret för nyckelhanteringen.
Kostnaden för bredband och telefon kommer att tas upp på möte ang. hyran mm.
med hyresvärden 10 juni.  Inger och Reinhold kommer att delta samt ev. också
Reiner von Elling. I hyran skall tas hänsyn till att SPF sköter om trädgården. Bl.a.
häckklippning och gräsklippning.
Svante tar också upp frågan om avgifter för bridgekurser som behöver ses över.
Beslut togs om att avgiften för bridgekurser på 50:-/dag skall ligga kvar
oförändrat.

5. Wennerbergsgården

- Trädgård. Svante rapporterar från möte 13/5
Två nya har anmält intresse av att ingå i trädgårdsgruppen. Reiner von Elling och
Lennart Wångdal. Reiner kommer att ta över ansvaret för gruppen tillsammans
med Svante.
Beslutas att Tore tar över ansvaret för Wennerbergsgården.
Lokalfrågen diskuterades. Behov finns av ytterligare lokaler förutom
Wennerbergsgården. Inget beslut togs.



6.   Konferenser och möten – inbjudningar och rapporter

-Senaste medlemsmötet
Närebo ca.30 personer deltog

-Sommardagar – inkomna anmälningar?
Inga anmälningar

-Starkare tillsammans. 17 maj Skövde. Rapport från Kerstin
Ensamheten diskuterades och hur man ska nå dessa personer. Helsingborg togs
upp som exempel i Omtanke Helsingborg. Samarbete med kommunen,
seniorcenter togs upp till diskussion. Projektet vänder sig till ensamma som inte är
så aktiva. En grupp med Kerstin Friberg, Kerstin Andersson och Nils Fredell
ansvarar för detta.
Beslut tas om att vi skall ha ett styrelsemöte på Seniorcenter till hösten.
Inger har börjat kontakta nya medlemmar via telefon och fått ett positivt
mottagande.

7.  PR, annonser, hemsida mm

- Facebook och instagram
Fortsatt diskussion om detta skjuts på framtiden

8.  Våra aktiviteter.
Inbjudan har gått ut till 80+ till Skogshyddan.

-Inför hösten
Intresse finns för bl.a. körsång samt målarkurser. Vi undersöker möjligheten att
samarbeta med Vuxenskolan i detta. Bra om vi har förslag på ledare innan vi
lägger ut något på hemsidan. Vi skall undersöka om vi kan  få tag i någon som kan
leda bl.a. vinprovningar. Programansvarig håller i detta.
Lisbeth kommer att sätta in annons ang. öppet hus för IT-intresserade.
Inger och Lisbeth sätter ihop ett mail ang. ledare till kör och målerikurser.
Möte med nya medlemmar i mitten av oktober. Datum beslutas på nästa möte.
Utskick för att värva nya medlemmar skickas ut i september. Thomas ansvarar och
skall presentera detta under nästa möte. Adress till hemsidan skall anges när vi
annonserar under föreningsklubban. Detta görs redan idag.
Vi kommer att fråga Lennart om han kan hålla i ytterligare en kurs om ekonomi på
äldre dar.
Studiecirkel i hälsa ligger på SPF:s intranät. Inger kontaktar Karin Magnusson
ang.bildande av hälsogrupp.
Funktionärsträff i September på Wennerbergsgården.

9.  Övriga rapporter
Inga övriga rapporter.



10. Övriga frågor
-Resekommitte? Ny intressent har anmält sig. Jonas Carlander.

11. Nästa sammanträde torsdag 25/8 kl. 9.30 i Wennerbergsgården

Vid protokollet                        Justeras

Lisbeth Jansson                       Inger Ullmarker.
Sekreterare


